



Ny kommune i indre Sunnfjord

Administrativ styringsgruppe

Dykkar referanse:

Sakshandsamar:
Øystein Høyvik
Tlf.

Vår referanse:
17/6-2-ØH-

Dato:
07.09.2017

Administrativ styringsgruppe, referat frå møte 01.09.17

Tidspunkt : Fredag 01.09.17 kl 12.00 – 14.30
Stad : Førde rådhus, møterom Haukedalen
Møteleiar : Ole John Østenstad

Til stades:

Ole John Østenstad, Torill Anita Segtnan, Øyvind Bang-Olsen, Atle Fasteland, Solveig Bringeland, Lise Toverud og Øystein Høyvik

Ikkje til stades:

Ellen Jensen, Marit Solheim og Stian Jakobsen

Andre til stades:

Malin Solheim Moldestad (vil frå og med neste møte vere fast referent)

Utsendt dagsorden

1. Gjennomgang av referat frå møte i prosjektgruppa 25.08.17
2. Faste postar:
 - a. Kort gjensidig orientering
 - b. Informasjon som bør/skal sendast til medlemmane av Fellesnemnda?
3. Gjennomføring av kartleggingssamtalar med leiarar i den enkelte kommune
4. Møte i Fellesnemnda 19. og 20. september 2017
 - a. Praktisk gjennomføring
 - b. Seminardelen
 - c. Saker
 - d. Aktuelt å starte arbeidet med heraldikk?
5. Styringsdokumentet v/ Øyvind Bang-Olsen og Øystein Høyvik
6. Møte med HTV, HVO mv 12.09.17 – avklare målsetting/fokus
7. Møte med kommunalsjefar mv 13.09.17 – avklare målsetting/fokus
8. Deltaking i KS sitt nettverk ang gevinstrealisering
9. Frå nettverk for tekniske tenester
 - a. Vegnamn og adressering
10. Frå personalnettverket – oppfølging saker 25.08.17
11. «Klart språk»
12. Gjennomgang møteplan
13. Eventuelt

1. **Gjennomgang av referat frå møte i prosjektgruppa 25.08.17**

- Utsett

2. Faste postar:

- Informasjon som bør/skal sendast til medlemmane av Fellesnemnda?
 - Ikkje nytt sidan sist møte
- Kort gjensidig orientering
 - Prosjektkoordinator
 - 200% stilling som prosjektstilling lyst ut med søknadsfrist 10.09.17
 - Naustdal
 - Ikkje spesielt nytt knytt til kommunereforma
 - Arbeider med å lage mineralstrategi
 - Gaular
 - Sidan førre møte gjennomført møte mellom rådmannen si leiargruppe og HTV
 - Jølster
 - Ikkje spesielt nytt knytt til kommunereforma
 - Har for tida utfordringar knytt til rekneskapsavdelinga
 - Førde
 - Ikkje spesielt nytt knytt til kommunereforma
 - Vil onsdag 06.09.17 bli gjennomført forhandlingsmøte mellom Sogn og Fjordane fylkeskommune og Førde kommune knytt til Hafstad vgs
 - I tråd med vedteken planstrategi vil det bli gjennomført «enkel rullering» av både kommuneplanen sin samfunnsdel (ferdig sommaren 2018) og arealdel (ferdig i løpet av 2018)
 - Kommunalsjefs-/fagnettverka
 - Ikkje spesielle forhold som ikkje er omtalt i andre saker
 - HTV/HVO
 - Er for tida ein del spørsmål knytt til lokale forhandlingar og harmonisering mellom kommunane

3. Gjennomføring av kartleggingssamtalar med leiarar i den enkelte kommune

- Førde
 - Vel vere gjennomført med alle kommunalsjefar og stabsleiar innan 05.09.17
- Gaular
 - Vil bli gjennomført i veke 37/17
- Naustdal
 - Vil bli gjennomført i løpet av september månad
- Jølster
 - Sidan Ellen Jensen ikkje var til stades vart dette pkt. ikkje drøfta

4. Møte i Fellesnemnda 19. og 20. september 2017

- Praktisk gjennomføring
 - Start 19.09.17 kl 10.00
 - Kvar enkelt kommune syter for transport
- Seminardelen
 - Ole John Østenstad informerte kort om status i planleggingsarbeidet
 - Leiar av Fellesnemnda, prosjektleiar, Rolf Sanne Gundersen og prosjektkoordinator saman med BDO utarbeider endeleg dagsorden
- Saker – førebels oversikt
 - Faste postar
 - Orientering frå administrativ styringsgruppe
 - Orientering frå ordførarane i kvar kommune
 - Prosess knytt til tilsetjing av ny rådmann
 - Øystein Høyvik med bakgrunn i notat frå personalnettverket utarbeider saksutgreiing

- Må avklare om denne saka skal handsamast i PSU
- Val av leiar og nestleiar i PSU
 - Øystein Høyvik utarbeider saksutgreiing
- Deltaking i lokaldemokratiprojekt i regi av KMD og Distriktssenteret
 - Øystein Høyvik utarbeider saksutgreiing
- Fråvik frå lover og reglar
 - Ole John Østenstad utarbeider saksutgreiing
- Vara til Kyrkjeleg Fellesnemnd
 - Øystein Høyvik utarbeider saksutgreiing
- Til drøfting
 - Aktuelt å starte arbeidet med heraldikk?

5. Styringsdokumentet

- Øystein Høyvik hovudansvarleg for å utarbeide forslag til styringsdokument
- Førebels framdriftsplan
 - 11.09.17: Forslag til rammeverk blir sendt medlemmane av administrativ styringsgruppe
 - 12.09.17: Møte med HTV og HVO mv
 - 13.09.17: Møte med kommunalsjefar mv
 - 19.09.17: Tema i fellesnemnda sitt seminar
 - 29.09.17: Første utkast utarbeidd – og blir drøfta av administrativ styringsgruppe
 - 05.10.17: Andre utkast utarbeidd – og blir drøfta av administrativ styringsgruppe
 - 11.10.17: Styringsdokument inkludert saksutgreiing klar til utsending til Fellesnemnda
 - 18.10.17: Vedtak Fellesnemnda/PSU

6. Møte med HTV, HVO mv 12.09.17

Når	Kva
09.00 – 09.10	Velkommen og ev. presentasjonsrunde
09.10 – 09.30	Informasjon om pågåande arbeid v/ Øystein Høyvik
09.30 – 09.50	Nærare om arbeidet med omstillings- og styringsdokumentet
09.50 – 10.05	Nytt frå HTV og HVO i administrativ styringsgruppe
10.05 – 10.20	Pause
10.20 – 10.30	Ev. spørsmål knytt til informasjonen gitt før pausen
10.30 – 11.25	Grupearbeid og plenum knytt til styringsdokumentet v/ Øystein Høyvik
11.25 – 11.30	Oppsummering og avslutning

7. Møte med kommunalsjefar mv 13.09.17

Når	Kva
09.00 – 09.05	Velkommen og ev. presentasjonsrunde v/ Ole John Østenstad
09.05 – 09.15	Informasjon om pågåande arbeid v/ Ole John Østenstad
09.15 – 09.35	Kva rører seg i den enkelte kommune? v/ rådmennene
09.35 – 09.45	Nytt frå HTV og HVO i administrativ styringsgruppe
09.45 – 10.00	Gjensidig informasjon om kvar som skjer i dei ulike nettverka
10.00 - 10.15	Pause
10.15. – 10.30	Nærare om arbeidet med omstillings- og styringsdokumentet v/ Øystein Høyvik
10.30 – 11.25	Gruppearbeid og plenum knytt til styringsdokumentet v/ Øystein Høyvik
11.25 – 11.30	Oppsummering og avslutning

8. Deltaking i KS sitt nettverk ang gevinstrealisering

- Blir tatt stilling til når endeleg invitasjon ligg føre

9. Frå nettverk for tekniske tenester

- Vegnamn og adressering
 - Administrativ styringsgruppe ynskjer at teknisk nettverk startar arbeidet med å få på plass vegnamn og adressering i ny kommune. Ole John Østenstad avklarar vidare framdrift mv med Trond Ueland (ev. blir det gjort i fast møte med nettveket)

10. Frå personalnettverket – oppfølging saker 25.08.17

- Kompensasjon for deltaking i arbeidsgrupper, meirarbeid, bonus mv
 - Det blir oppretta arbeidsgruppe som skal komme med framlegg til kompensasjonsordning. Gruppen består av Stian Jakobsen, HTV Unio (Førde), Elin Enebakk, HTV LO (Jølster), Rolf Kalland, personal (Naustdal), Jan Birger Moe, personal (Førde) og Atle Fasteland, rådmann (Gaular). Gruppen vel sjølv leiar og sekretær. Atle Fasteland kallar inn til første møte i gruppa. Frist: 02.10.17
- Frikjøp av tillitsvalde og verneombod
 - Det blir oppretta arbeidsgruppe som skal komme med framlegg til kompensasjonsordning. Gruppen består av Stian Jakobsen, HTV Unio (Førde), Elin Enebakk, HTV LO (Jølster), Rolf Kalland, personal (Naustdal), Jan Birger Moe, personal (Førde) og Atle Fasteland, rådmann (Gaular). Gruppen vel sjølv leiar og sekretær. Atle Fasteland kallar inn til første møte i gruppa. Frist: 02.10.17

11. «Klart språk»

- Alle kommunane vil delta i prosjektet

12. Gjennomgang møteplan

- Ikkje behov for endringar

13. Eventuelt

- Ingen saker

Med helsing

Øystein Høyvik
prosjektkoordinant

Dette brevet er elektronisk godkjent av fellesnemnda om det ikkje er signert.

Kopi til:

KRYSS Revisjon v/ Terje
Førde
Sekom v/ Arnar Helgheim